
Interpelacja Radnego

z dnia: 30.11.2022 zgłaszający Radny Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego:               

Dariusz Cecotka

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym składam
interpelację w sprawie: 

Treść interpelacji: „  Zabezpieczenie Kąpieliska Słoneczko po zakończeniu budowy 
parkingu wraz z drogą dojazdową od strony zachodniej akwenu:

1.Opis stanu faktycznego: 

Kąpielisko Słoneczko, cieszy się sporym zainteresowaniem latem jak i zimą. 
Latem, kiedy są Ratownicy WOPR, dodatkowo wspierają osoby które pilnują mienia 
OSiR, na tym obiekcie. Zimą i po sezonie letnim obiekt jest tylko nadzorowany przez 
pracowników pilnujących obiektu i dlatego żeby nie doprowadzać do niszczenia 
otoczenia, przez osoby przyjeżdżające autami postanowiłem złożyć tę interpelację, 
która ma zapobiec dewastacji tego miejsca przez nieodpowiedzialnych użytkowników
aut nawet jeśli nie zamierzali tego zrobić.

2.Treść interpelacji:

Jesteśmy chwilę przed otwarciem drogi dojazdowej od ronda na ulicy 
Wierzejskiej do zbiornika na którym jest popularne Kąpielisko Słoneczko a obok 
niego duży parking na 100 aut.

Miejsce latem jest wykorzystywane przez amatorów pływania i kąpieli słonecznych a 
zimą lub po sezonie letnim, korzysta wielu pasjonatów „Morsowania”.

Potwierdzają się informacje o których wspominała podczas Sesji Radna 
Wężyk-Głowacka, że chcąc przejechać przez grząską drogę dojazdową, drogę która 
jest zalana przez podnoszący się poziom wody po działalności zamieszkujących tam 
bobrów, jeden z kierowców chcąc wjechać na prowizoryczny parking przed plażą 
piaszczystą, ugrzązł i trzeba było go wyciągać większymi autami. 

Pozostali, którzy nie chcąc też tam ugrzęznąć, wybrali skrót z drugiej strony czyli 
ścieżką rowerową , zaznaczam nową ścieżką rowerową która jest nieopodal nowo 
wybudowanego parkingu!! 
Takie informacje, przekazali mi podczas odprawy, organizatorzy Charytatywnego 
Festynu dla Bartka, który będzie organizowany 4 grudnia 2022 przez Stowarzyszenie
HELP PT a w ostatnią niedzielę byli na tym terenie w celu ustalenia szczegółów.

Dlatego mając na uwadze, że jazda po ścieżce rowerowej jest niedozwolona a po 
grząskiej nawierzchni może doprowadzić do uszkodzeń tego co dopiero 
zbudowaliśmy, zwracam się do Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w Piotrkowie 



Trybunalskim o wyczulenie pracowników na tego typu nielegalne działania, natomiast
Dyrektora ZDiUM do zabezpieczenie wjazdu autami od strony zachodniej, czyli po 
stronie nowego parkingu a od wschodniej założenie zapory która będzie podnoszona
na potrzeby pracowników, OSiR czy służb oraz organizatorów wydarzeń na tym 
obiekcie.

Nauczmy korzystać mieszkańców z nowego parkingu a ewentualnie jeśli ktoś 
uda się w kierunku kąpieliska tzw. betonami, to auto może zostawić wzdłuż drogi a 
nie musi wjeżdżać pod samą plażę, co o tej porze doprowadza do sytuacji jak w 
ostatnią niedzielę a dodatkowo niszczy coraz bardziej teren zielony w tym wypadku 
teren trawiasty.

Zadbajmy o to miejsce bo wiemy jak ciężko będzie pozyskać środki na jakąś 
inwestycję w najbliższym czasie.

Zainstalujmy dodatkowe zabezpieczenia, które będą zapobiegać niszczeniu tego 
terenu. Wprowadzić oznakowanie, dodać punkty o zakazie w jazdy na teren 
kąpieliska z zaznaczeniem wyłączenia z tego zakazu służb i OSiR.

Jeśli chodzi o zorganizowane grupy korzystające w tym okresie z akwenu, można 
zaprosić do rozmów i ustalić działania które pomogą nam Wszystkim w dbaniu o ten 
teren.

My jako Miasto, OSiR i ZDiUM będziemy mieć informację o tym kto korzysta i 
opracować będzie można plan współpracy co obu stronom przyniesie tylko korzyści.

Jako Prezes Stowarzyszenia Help PT, mogę dodać, że społeczność morsów i 
mieszkańcy Piotrkowa Trybunalskiego już kilka razy brali udział w sprzątaniu tego 
terenu, czyli sami chcą zadbać o ten teren i Wspólnie możemy bo chcemy 
zapobiegać degradacji i niszczenia akwenu i terenu wokół zbiornika na terenie 
którego mamy kąpielisko, które jest miejscem spotkań spacerowiczów, i ludzi 
aktywnie chcących spędzać czas latem i zimą.

Proszę o szybkie działanie bo tylko w te sposób unikniemy kosztów napraw i 
równania terenu przed okresem letnim.
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